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SPRAWoZDANIE ZDZIAŁALNOŚCIKoMISJIEDUKACJI. .]
KULTURY, SPORTU I OCHRONY ZDROWIA

ZAROK2012

ro1t.sj1Edukacji, Kultury Spornl i ochrony ZdrowiaRady Gminy VI Kadencji obradowała w roku 2012w składzie:
LudwkaCzyf - przewodnicząca
Bogusław Konecki . wiceprzewodniczący
Czesław Joniec - człońek
Krzysaof Kohut . członek
Piotr Nowak . członek
Mirosław Sobel - członek
KazimierzWisełka - członekdo27 czerwcał}|2r'
Artur Więcław - cńonek od 29 sierpnia 2on;.

W okresie sprawozdawcrym'Komisja pracowała *.oĘ*:']9 2 plany pracy opracowane na I i II póhocze2012rokuizatwierdzoneuchwałami tlr99/20tlzaiuzg.tz.zóli.oraznr38l20t2zdnia27.06.20l2n

Y U' czasie odbyła l l posiedzeń, W tY[l, w miesiącu styczniu posiedzenie dwudniowe.
Obecności:
LudwkaCzyf - tOT%
BogusławKonecki - |o0%
CzesławJoniec - lnieobecności
KrzysŹofKohut - |oo %
PiotrNowak - lnieobecność
Mirosław Sobel - |oo %
KazimierzWisełka - |oo%
Artur Więcław - rco%

I. Omówiona tematyka posiedzeń dotycryla:

funkcjonowania placówek oświatowych, w tym szczegółowaana|izamożliwości restruktrrryzacji oświatyw Gminie Goleszów,

inwestycji, remontów w oświacie, kulturze i obiektach sportowych nea|izowanych w 20l1 r.
oraz planowanychw 2012 r.,

osiągnięć ucztiów szkół podstawowych i gimnazjum w konkursach, olimpiadach na szczeblach wyfszych
niż gminne w roku 20|tl2o|2.,

wypoc4ynku dzieci i młodzieĘ w czasie ferii i wakacji w kontekście propozycji placówek kuttury oświaty
i sportu oraz organizacji pozarządowych,

informacji szkół o wynikach sprawdzianu i egzaminu orz przygotowania placówek oświatowych do roku
szkolnego 2012D013,

rea|izacji zadan oświatowych w roku szkolnym 2o||/2o|2 izamierzeniana lata 2o13/2o|4,
fuŃcjonowania oddziałów przedszkolnych i przedszkoli, w tym możliwości utworzenia oddziału przedszkola
lub oddziału przedszkolnego w Puńcowie,

działań w zakresie profilaktyki chorób i ochrony zdrowia uczniów gminnych szkół i przedszkoli,
działalności GoPS.u w 20l l roku,

profilaktyki problemów alkoholowych, przeciwdziałanie narkomanii, przemocy' agresji, kradzieĘ,rozbojów
w szkołach,

zapomanie się zrea|izacją w roku 20l l Gminnych Programów :
a) Profi|aktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,
b) hzeciwdziałania Narkomanii,

c) wspóĘracy z organizacjarrti pozarządowymi,



znpomarie się planami Ęchie programów na rok 20|2 oraz z nowym programem: Progrartr Wspierania.

Rodziny Gminy Goleszów na lata 20|2-20|4'

II. W zakresie opiniowania uchwal komisja wydała opinie 25 projektom uchwal, w tym 2 opinie

były negatywne.

III. Wnioski 22012 r.:

Styczeń

1' podjąć zamiar |ikwidacji z końcem roku szkolnego 20||/20|2:

a) Szkolnego Punkfu Filialnego w Goleszowie Równi SzkoĘ Podstawowej w Goleszowie,
b) Szkoły Podstawowej w Puńcowie,

2,Prze|<sńalcenia Publiczrrej Szkoły Podstawowej im. Pawła Stalmacha w Bażanowicach w filię jednej

zre szk6ł podstawowych, dla której organem prowadzącym jest Gmina Goleszów.

3. Prrygotować projekt programu oszczędności we wszystkich placówkach oświatowych
(zprzedszkolami włącznie) wdrożonego od roku szkolnego 20|2/2013.

Marzec

l. PrzysĘpić do realizacji programu oszczędnościowego wplacówkach oświatowych Gminy Goleszów

z chwilą zatwierdzania arkuszy organizacyjnych placówek na rok szkolny 20|2D0|3'

Kwiecień

l. Na sesji Rady Gminy w czerwcu przygotować uroczyste wręczenie dyplomów dla ucznióq którzy

reprezentując Gminę Goleszów zajęli wysokie miejsca w konkursach i olimpiadach przedmiotowych.

Wykaz wyróżnionych ucmiów, którry zostaną zaproszeni na sesję wraz z nauczycielem i rodzicami,

przekafą dyrektorzy szkół miesiąc przed sesją.

Październik

l. Podjąć dzialania tegislacyjne zmierzających do likwidacji Szkoły Podstawowej w Puńcowie z dniem

3l sierpnia 2013 r.

2.Podjąć dzialania legislacyjne zmierzających do przekszta|cenia Szkoły Podstawowej w Goleszowie

poprzez |ikwidację filii Szkoły Podstawowej w Go|eszowie Równi z dniem 3l sierpnia 20|3 r'

Tym samym komisja nie widzi zasadności uruchamiania procedury administracyjno. prawnej przekazania

szkoły fundacji, z uwagi na złożoność procedury racjonalność i efektywność.

3' Komisja wnioskuje do Komisji Finansów o dokonanie ana|izy możliwości finansowych ewentualnego

utworzenia w Puńcowie oddzialu Przedszkola w Goleszowie w nowym roku szkolnym20l3/20|4'

4. omówić na najb|izszym spotkaniu Stowarzyszenia Samorządów Ziemi Cieszyńskiej sprawy projektu

konsolidacji Szpitala Reumatologiczno- Rehabilitacyjnego w Ustroniu ze Szpitalem Chirurgii Urazowej

w Piekarach jako wyraz troski o dobrze fuŃcjonujący szpital w Ustroniu, z którego usług medycznych

korzystają mieszkańcy Gminy.

5. Komisja wnioskuje do Radnych Powiatu Cieszyńskiego o poruszenie na posiedzeniu komisji zdrowia

tematu planowanego połączenia Szpitala Reumatologicmo. Rehabilitacyjnego w Ustroniu ze Szpitalem

Chirurgii Urazowej w Piekarach , w trosce o rangę i poziom usług medycanych ustrońskiego szpitala'


